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Tisztelt Képviselő Úr!

A Házszabály 91 . §-a alapján a K/5761 . számon hozzám benyújtott, „Mi a véleménye az
OHÜ ügyvezet őjének nyilatkozatáról?” című írásbeli kérdéseire a következ ő választ
adom.

Vámosi Oszkár, az Országos Hulladékgazdálkodási Ügynökség ügyvezet ője felel ősen
nyilatkozta azt, hogy idén csaknem 80 ezer tonna lakossági szelektív hulladék begy űjtése
várható. Az OHÜ a szerződéskötés előtt széleskörű, több hónapos egyeztetést folytatott ,
mind a közszolgáltatókkal, mind a Köztisztasági Egyesüléssel, mint a legtöbb
közszolgáltatót tömörítő szakmai szervezettel .

A közszolgáltatók a szerződéskötési folyamat során írásban nyilatkoztak arról, hog y
előzetes számításaik szerint milyen mennyiségeket vonnak az OHÜ finanszírozási keretéb e
2012-ben, így az információ a szakma hiteles forrásából származik . Ez alapján hangzott el a
80 ezer tonna, amely az el őző évek, jellemzően 60-65 ezer tonna begyűjtéséhez képest ,
valóban még nagyobb növekedést is jelentene .

Vámosi Oszkár a papírgyűjtés során nem csomagolási hányaddal növelt mennyiség
figyelembe vételével adta meg az összesítést nyilatkozatában, hiszen a nem csomagolás i
hányad is a szelektív gyűjtési rendszerből származik . Nyilatkozatában arra a koordinál ó
szervezetektől származó, azok hatósági bevallásaiban foglalt, ekként hivatalos információra
alapozott, mely szerint 2010-ben kb . 60-65 ezer tonna hulladék került begyűjtésre és
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hasznosításra, a szintén papírnak a nem csomagolási hányaddal növelt mennyiségéve l
számolva. Így a két adat egyértelműen összevethető . Újabb adat még nem áll rendelkezésre ,
így a 2011-es teljesítményhez nem lehetett viszonyítani .

Remélem tájékoztatásom megfelel ő választ adott a K' • r :lt, ; 'rdéseire !

Budapest, 2012 . február „ x .”

Dr. Fazekas Sándor
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